

水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第三十八卷 第一期
中華民國九十五年三月

Vol.38 No.1
March 2006

目 錄

Content

| | | |
|---|---|----|
| 生物聚合物三仙膠於海岸定砂之研究..... | 林昭遠、許均任 | 1 |
| A Study of Biopolymer (Xanthan gum) on Sand Fixation at Coastal Area..... | <i>Chao-Yuan Lin, Chun-Jen Hsu</i> | |
| 苑裡溪上游集水區之保育治理研究..... | 鄭皆達、黎智源、蔡明波 | 11 |
| A Study of Conservation and Management Strategies for The Yuan-Li Creek Watershed in Central Taiwan | <i>Jie-Dar Cheng, Chih -Yuan Lee, Ming-Po Tsau</i> | |
| 應用模糊理論於颱風降雨量之推估..... | 曹鎮、陳文福、徐義人 | 21 |
| Application of Fuzzy Theory for Estimating Typhoon-Rainfall..... | <i>Chen Tsao, Wen-Fu Cheng , Yih-Jen Shu</i> | |
| 生態工法應用護岸與植栽類型景觀偏好之研究..... | 林信輝、劉儀如、黃秋萍 | 31 |
| A Study on the Preference for Various Revetments and Vegetation Types in Ecological Engineering Method..... | <i>Shin-hwei Lin, Yi-ju Liu, Chiou-pin Huang</i> | |
| 不同測站臭氧濃度時間序列分析之比較研究..... | 陳鴻烈、羅惠芬 | 55 |
| A Comparison Study of Ozone Time Series Analysis at Different Monitoring Stations..... | <i>Paris Honglay Chen, Hui Fen Lo</i> | |
| 集水區降雨量空間變異性探討-以南勢溪為例..... | 陳文福、王仲豪、曹舜評、梁隆鑫 | 67 |
| Investigation of Rainfall Spatial Variation in Watershed—Nan Shih Creek as An Example... | <i>Wen-Fu Chen, Jong-Hao Wang, Shun-Ping Tsao</i> | |
| 魚道水平段淤砂之研究..... | 李宛珊、吳明芳、段錦浩 | 81 |
| Sedimentation in the Horizontal Section of Fishway..... | <i>Wan-Shan Li , Ming-Fang Wu, , Ching-Hao Tuan</i> | |
| 德基水庫優養水質因子之研究..... | 陳鴻烈、蔡大偉 | 93 |
| Water Quality Factors of Eutrophication in Te-Chi Reservoir..... | <i>Paris Honglay Chen, David D-W. Tsai</i> | |